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Plzeň - Právnická fakulta v Plzni musí pro několik desítek svých studentů najít náhradní školu, kde by mohli dokončit
doktorandské studium a získat takzvaný velký doktorát s titulem Ph. D. Důvodem je nedávná ztráta akreditace tří ze
šesti doktorandských programů.
„Doktorandi mezinárodního práva budou moci dostudovat v Praze na Karlově univerzitě. Vypadá to, že studenti
správního práva půjdou na univerzitu do Olomouce. Jednání o tom pokračují,“ uvedl děkan právnické fakulty Jiří Pospíšil.
Nejdřív ovšem musí škola zjistit, zda budou chtít studenti přestoupit. „Ti, kteří odmítnou, buď studium ukončí, nebo se
pokusíme zajistit, aby mohli studium jen přerušit. Až akreditaci obhájíme, umožníme jim pokračovat,“ prohlásil Pospíšil.
Dobu, než fakulta připraví podklady na obhajobu doktorandského studia, odhaduje děkan na dva až tři roky. Odvíjí se
to i od počtu docentů a profesorů. „Pokusíme se získat doktorandské studium nejen pro tři ztracené obory, ale také pro
další,“ prohlásil Pospíšil.
Žadatelům o rigorózní zkoušku završenou titulem JUDr., kterou akreditační komise škole pozastavila, Jiří Pospíšil
vzkázal, že musí počkat do léta.
„Do 15. května dodáme akreditační komisi zprávu, která je podmínkou k tomu, abychom mohli znovu udělovat titul
JUDr. Chceme co nejrychleji udělat změny k transparentnosti rigorózních zkoušek,“ poznamenal Pospíšil, který doufá,
že akreditační komise povolí v létě obhajobu rigorózních prací a skládání státní rigorózní zkoušky s tím, že žadatelé
mohou již nyní požádat fakultu o složení zkoušky.
„Můžeme v mezidobí vypracovávat posudky na rigorózní práce a věnovat se přípravě na rigorózní zkoušky,“ uvedl
Pospíšil.
Po odchodu některých členů bývalého vedení musí podle Pospíšila škola najít i náhradní školitele, u kterých studenti
doktorandské studium dokončí. Problém je podle Pospíšila znásoben tím, že bývalý proděkan Milan Kindl, považovaný
za hlavního strůjce neprůhledností na právech, byl rekordmanem ve vedení doktorandů. „Byl totiž školitelem 50 lidí,“
uvedl Jiří Pospíšil na středečním zasedání vědecké rady fakulty.


